

Imtiyozli aksiya bo'yicha dividendlarni to'lash to'g'risida

“O'zagrosug'urta” AJ aksiyadorlarining 2022 yil 30 iyun kuni bo'lib o'tgan navbatdagi yillik umumiy yig'ilishi qarori bilan Jamiyatning imtiyozli aksiya egalariга nominal qiymati 3280 so'm bo'lgan 1 dona aktsiyaga 25%, ya'ni 820 so'mdan dividend to'lash to'g'risida qaror qabul qilingan. Amaldagi qonunchilikka muvofiq dividendlarni to'lash ushbu qaror qabul qilingan kundan boshlab 60 (oltmish) kun davomida amalga oshirilishi va imtiyozli aksiya egalri o'z dividendlarini joriy yilning 9 iyul kundan boshlanib 7 sentyabr kunga qadar Jamiyat Boshqaruviga 100156, Toshkent shahri, Chilonzor tumani 19 mavze, 61/2 uy manziliga murojaat qilishlari mumkin.

E-mail: info@agros.uz.

Ma'lumot uchun telefon: 71-216-57-69

О выплате дивидендов по привилегированным акциям

На очередном годовом общем собрании акционеров АО “Узагросугурта” состоявшемся 30 июня 2022 года, принято решение о выплате дивидендов владельцам привилегированных акций Общества в размере 25% от номинальной стоимости, т.е 820 сум. Согласно действующего законодательства выплата дивидендов будет осуществляется в течение 60 дней. Владельцы привилегированных акций Общества могут обратиться в период с 9 июля по 7 сентября в Правление Общества по адресу г.Ташкент, Чиланзарский район, 19-квартал, д. 61/2.

E-mail: info@agros.uz.

Телефон для справок: 71-216-57-69

On payment of dividends on preferred shares

At the next annual general meeting of shareholders JSC "Uzagrosugurta" held on June 30, 2022, a decision was made to pay dividends to the owners preferred shares of the Company in the amount of 25% of the par value, i.e. 820 sum. According to current legislation payment of dividends will be completed within 60 days. Owners preferred shares of the Company may apply in the period from July 9 to September 7 to the Management Board of the Company at the address Tashkent, Chilanzar district, 19-quarter, house 61/2.

E-mail: info@agros.uz.

Phone for inquiries: 71-216-57-69